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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2022/23:692 Trygghetspension för anställda på Samhall

Att jobba ett helt yrkesliv tar på kroppen. Många blir slitna och klarar i slutet av 
arbetslivet inte av att jobba heltid till följd av ett hårt arbetsliv. Därför är den 
trygghetspension som infördes förra mandatperioden oerhört viktig. Systemet 
ska ge äldre som inte uppnått pensionsålder en möjlighet till en ersättning 
liknande sjukersättningen, men med lite andra regler. Det ska ge en trygghet för 
människor som närmar sig pensionsåldern.

I slutet av april rapporterade tidningen Arbetet att anställda på Samhall inte 
omfattades av den nya trygghetspensionen.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att även anställda på Samhall ska 
omfattas av den nya trygghetspensionen?

………………………………………

Jim Svensk Larm (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2023-05-17
Besvaras senast
2023-05-24 kl. 12.00


